
Jeg er blevet røgfri ved hjælp af e cigaretterne og har sparret en hel masse penge efterhånden. Så for 

Guds skyld ikke afskaf dem!  

 

Christian Glerup  
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